

Title (en)

ANTIPIRACY DEVICE AND METHOD FOR CINEMATOGRAPHIC AND VIDEO CARRIERS.

Title (de)

VERFAHREN UND ANORDNUNG GEGEN UNERLAUBTES KOPIEREN VON KINEMATOGRAPHISCHEN UND VIDEOBILDTRÄGERN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF ANTI-PIRATERIE POUR SUPPORTS D'IMAGES CINEMATOGRAPHIQUES ET VIDEO.

Publication

EP 0162071 A1 19851127 (FR)

Application

EP 84904083 A 19841120

Priority

CH 624383 A 19831121

Abstract (en)

[origin: WO8502293A1] Antipiracy device comprising a detection member (180) for detecting a mark signal inscribed on a "sound" track of a video tape and which may not be eliminated during a duplication, a detection member (181) for detecting at least one digitally coded message also inscribed in said track, a retrieval member for retrieving said coded message (187) and means (183-186) for enabling or inhibiting the exploitation of the tape by a television receiver (TV) as a function of the presence or the absence of the marking signal and of the coded message or messages and/or the change of the latter resulting from a duplication.

Abstract (fr)

Dispositif anti-piraterie comportant un organe de détection (180) d'un signal de marquage inscrit sur une piste "son" d'une bande vidéo et non éliminable lors d'une duplication, un organe de détection (181) d'au moins un message codé numériquement également inscrit sur ladite piste, un organe d'extraction dudit message codé (187) et des moyens (183 à 186) de valider ou d'inhiber l'exploitation de la bande par un téléviseur (TV) en fonction de la présence ou de l'absence du signal de marquage et du ou des messages codés et/ou de l'altération de ces derniers résultant d'une duplication.

IPC 1-7

G11B 20/00; **G11B 23/28**; **H04N 5/91**; **G03B 31/00**

IPC 8 full level

G11B 20/00 (2006.01); **G11B 23/28** (2006.01); **H04N 5/913** (2006.01); **G06F 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G11B 20/00086 (2013.01); **G11B 20/0021** (2013.01); **G11B 20/00695** (2013.01); **G11B 20/00876** (2013.01); **G11B 20/00884** (2013.01); **G11B 23/28** (2013.01); **H04N 5/913** (2013.01); **G06F 2211/007** (2013.01); **H04N 2005/91321** (2013.01); **H04N 2005/91328** (2013.01); **H04N 2005/91335** (2013.01); **H04N 2005/91364** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8502293A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8502293 A1 19850523; AU 3613684 A 19850603; EP 0162071 A1 19851127

DOCDB simple family (application)

CH 8400185 W 19841120; AU 3613684 A 19841120; EP 84904083 A 19841120